
Ștrandul electoral
21 martie 2011 | Conferință de presă

Anul și “modernizarea”

2008: Administrația Falcă-PDL anunță modernizarea după ce au lăsat 4 ani ștrandul în 
paragină:

18.03.2008: Per total, investiţia ce se doreşte a fi realizată la Ştrandul Neptun este 
de 22 de milioane de euro şi implică, printre altele, înlocuirea podurilor de pontoane  
cu o pasarelă definitivă, realizarea de noi bazine de înot, de toalete, ridicarea unei  
garderobe etc.

În 2008,  s-au investit  3 milioane de euro în  prima etapă de modernizare a Ştrandului 
Neptun, valoarea investiției finale urmând să fie de 22 milioane. (3 milioane de euro pe 
ce?)

2009: Primarul anunța demararea licitației pentru pasarela pietonală peste Mureș, lucrări 
care trebuiau începute confom promisiunii în 2009

22.07.2009: Primul obiectiv la care lucrările vor începe cu siguranţă în acest an  
pare a fi  pasarela. „Licitaţia va fi  organizată într-o lună şi jumătate, pentru că în  
acest  caz  avem studiul  de  fezabilitate  realizat  şi  avem şi  banii  necesari,  anul  
acesta, pentru a putea să-i dăm drumul”, a precizat Falcă.

2010:  Gheorghe  Falcă  (PDL)  anunță  anual  câte  o  modernizare  a  Ștrandului.  Ultima 
investiţie a fost trâmbițată încă din iulie 2010 și trebuia terminată în 90 de zile(!)

28.07.2010: "Executaţii  vor presta servicii  de proiectare şi  de execuţie foraj  apă  
geotermală  în  cadrul  proiectului  de  amenajare  a  ştrandului,  în  conformitate  cu  
prevederile caietului de sarcini şi a obligaţiilor asumate prin contract", a precizat  
edilul local. Valoarea contractului de "proiectare şi execuţie foraj apă geotermală"  
este de 2.017.862,77 lei, cu TVA inclus, iar durata de execuţie a fost stabilită la 90  
de zile  de la emiterea ordinului  de începere a lucrărilor.  Primarul  a precizat  că  
ordinul se va da mâine, aşa că termenul începe să curgă de acum.

În 2009 și 2010, ministrul dezvotării, Elena Udrea, prin HG nr. 417/2010 acorda o sumă de 
aproximativ 800.000 de Euro amenajării zonei termale. Cea mai mare parte a sumei a fost 
rectificată/returnată la sfârșitul lui 2010 pentru că nu au putut fi cheltuiți.



Ştrandul  Neptun  a  devenit  un  mister  până  și  pentru  parlamentarii  de  la  București. 
Deputatul  Viorel Buda (PNL) chestiona încă din octombrie 2010 de ce nu se cheltuiesc 
banii alocați investițiilor în Ștrandul Neptun. (vezi material anexat)

Cum vine primăvara, încep să sune trâmbițele administrației privind o nouă modernizare a 
Ștrandului. Și încă una. Și încă una.

Care este rezultatul?

După 7 ani de mandat Falcă-PDL ștrandul din Arad a devenit dintr-un loc căutat un loc 
evitat.

Întrebări retorice
1. De ce se reinvestește în numai 2 ani acolo unde s-a realizat o investiție de 3 

milioane Euro!!!! Unde a fost viziunea, proiectul și responsabilitatea pentru banii 
publici?

2. De ce s-a fragmentat ștrandul? De este lăsat în paragină?
3. De ce se percepe taxă de intrare în zona comercială fără a se oferi nimic?
4. De ce nu se cheltuie fondurile alocate?

Cerem
● Banii publici din bugetul local sau național să fie cheltuiți cu responsabilitate. 
● Dorim ca Ștrandul să fie redat integral comunității locale. Cerem reducerea biletului 

de intrare la bazine cu 50%
● Prezentarea unei  viziuni  unitare legată de Ștrandul  Neptun cu etape și  termene 

clare - Dacă e posibil?!!!
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